
آرمان ملی: باشگاه استقلال وضعیت مساعدی در نقل و 
انتقالات ندارد از سوی دیگر خطیر که به تازگی مدیرعاملی این 

باشگاه را پذیرفته است نیز با مشکلاتی مواجه است. 
 مدیرعامل 

سرانجام بلاتکلیفی مدیریتی در باشگاه استقلال به پایان 
رسید و با توافق وزارت ورزش و وزارت اقتصاد و بررسی 
شرایط گزینه های مختلف، علی خطیر به عنوان مدیرعامل 
باشگاه استقلال انتخاب شد. خطیر سابقه معاونت دبیرکلی 
فدراسیون فوتبال، معاونت اجرایی باشگاه استقلال و مشاور 
عالی رئیس فدراسیون فوتبال و عضویت هیات مدیره باشگاه 
تراکتور را در کارنامه خود دارد و حالا به عنوان مدیرعامل کار 
خود را در باشگاه استقلال آغاز خواهد کرد. درباره پیشینه علی 
خطیر اطلاعات زیادی در دست نیست. حتی مشخص نیست 
که او متولد چه سالی است! او کارشناس ارشد مدیریت فوتبال 
و حقوق ورزشی فیفاست! عضو کمیته بازاریابی فدراسیون 
فوتبال بوده، دارای مدرک مربیگری A از فدراسیون فوتبال 
انگلیس درجه دوی یوفا و مربی جوانان باشگاه اف سی لوتری 
سوئیس بوده و معاون اجرایی دبیرکل فدراسیون فوتبال ایران 
بوده است. نکته عجیب درباره او این است که خطیر نسبت به 
این مدارک و سوابق بسیار جوان به نظر می رسد و مشخص 
نیست او با این سن و سال و چهره جوان، چگونه این مدارج را 

طی کرده است. 
 صحبت های نکونام

پس از دیدار دوستانه استقلال و پیکان، جواد نکونام در 
یک مصاحبه پرخبر و پرحاشیه، به انتقاد از وضعیت باشگاه، 
عدم فعالیت در بازار نقل و انتقالات و دخالت ها در امور باشگاه 
پرداخت که سر و صدای زیادی به پا کرد. نکونام در اظهاراتش 
اعلام کرد که علی خطیر به تازگی مدیرعامل آبی ها شده و 
برای انجام وعده های مدیریتی وی، باید زمان داد که مشکل 

استقلال همینجاست که زمان کافی در اختیار ندارند. 
 وضعیت استقلال 

مدیرعامل باشگاه استقلال در مصاحبه با سایت رسمی 
باشگاه استقلال درباره وضعیت فعلی باشگاه توضیحاتی را ارائه 
داده است که در زیر می خوانید: با شناخت دقیقی که از فضای 
استقلال دارم، برنامه ای بلندمدت را آماده کردم و می دانم که 
برای اصلاح شرایط استقلال باید بیشترین فشارها را تحمل 
کرد. مدیریتی که بخواهد شرایط نابسامان این باشگاه را تغییر 
دهد، حتما در کوتاه مدت مورد اعتراض اکثریت قرار می گیرد، 
اما امیدوارم با کمک طرفداران منطقی و منصف استقلال خیلی 
زود بتوانیم شرایط را به سمتی ببریم که نهاد باشگاه بازسازی 

شود و اعتماد و احترام لازم بین هواداران و باشگاه ایجاد شود. 
سیاست جدید باشگاه بر اساس صداقت و شفافیت با هواداران 
استقلال خواهد بود. من یک استقلال ورشکسته را با بیش از 
۶۰۰ میلیارد تومان بدهی  تحویل گرفتم. این واقعیتی است که 
مردم باید آن را بدانند. یعنی اولین روز کاری من با چند نوتیس 
و اخطار همراه بو د. اینها بهانه  گیری نیست. واقعیت هایی است 
که اگر درست تحلیل و ارزیابی شود، یک آینده موفق را برای 
استقلال خواهد ساخت. تصمیم دارم باشگاه را با وجود آنکه 
از نظر اقتصادی ورشکسته است به یک شرایط پایدار برسانم، 
اما در علم مدیریت اینگونه تعریف نشده است که یک نفر 
مدیر باشگاهی شود و همه کارها را یک شبه درست کند. 
نه من بلکه هیچ فردی نمی تواند این کار را انجام بدهد که 
اگر چنین وعده ای بدهد صراحتا به هواداران استقلال دروغ 
گفته است. جواد نکونام با همان اهدافی به استقلال آمده که 
من آمده ام. به خودش هم گفتم و اینجا هم تاکید می کنم که 
بزرگ ترین حامی نکونام در باشگاه، اینجانب خواهم بود. ما هر 
دو از کودکی عاشق این تیم هستیم. رویاهای مشترک داریم. 
جواد با تجربه سالها حضور در دانشگاهی مثل لالیگا حتما در 
این مسیر یاور اصلی باشگاه خواهد بود. نکونام لایق جایگاهی 
است که در آن قرار گرفته، انتخاب میلیون ها هوادار استقلال 
بوده و هیچ جریانی حق ندارد، رابطه مدیریت با سرمربی را 
تخریب کند. من برای خودم اصولی دارم و اجازه نمی دهم 
کسی در کارم دخالت کند. اگر هم کسی بخواهد برای تیم و 
سرمربی ام حاشیه درست کند، محکم مقابل او خواهم ایستاد 
و با هیچکس هم تعارفی نخواهم داشت. هزینه فصلی که 
استقلال با سرمربیگری فرهاد مجیدی قهرمان شد، نزدیک به 
۸۰ میلیارد تومان بوده، فصل قبل هم که همه می دانند حدود 
۴۰۰ میلیارد تومان هزینه شده و جامی هم کسب نکردیم. 
این نشان می دهد معیار فقط هزینه کردن نیست و تیمی که 
۸۰ میلیارد هزینه کرده، قهرمان لیگ شده و تیمی که ۴۰۰ 

میلیارد هزینه کرده، قهرمان نشده است. البته معتقدم تیم 
سال گذشته تیم خوبی بود و از نظر مهره یکی از بهترین 
تیم های فوتبال ایران به گواه همه کارشناسان بود، 

اما موفق نشد. از روزی که وارد باشگاه شدم قرارداد 
سرمربی تیم را ندیده ام، نکونام درست گفته، 

روزی که خواستار قراردادها شدم متوجه شدم 
قرارداد سرمربی تیم و یکی دو بازیکن دیگر در 

باشگاه وجود ندارد. وقتی از مسئول مربوطه 
پیگیری کردم گفتند قراردادها نیست. 

من نه می دانم عدد و رقم قرارداد نکونام 

چقدر است و نه از مفاد آن اطلاع دارم. گزارش این موضوع را 
هم آماده کردم تا به هیات مدیره محترم ارائه کنم. 

 کدام هزینه؟
تسنیم نوشت: اولین سؤالی که پس از این صحبت ها پیش 
می آید این است؛ آیا استقلال فرهاد مجیدی با ۸۰ میلیارد 
تومان قهرمان شده است؟ برای پاسخ به این پرسش، بهترین 
راه مراجعه به صورت های مالی است، صورت های مالی استقلال 
به وضوح نشان می دهداین تیم در فصلی که با فرهاد مجیدی 
قهرمان لیگ شده تنها برای بازیکنان و کادر فنی خود بیش از 
197 میلیارد تومان )بدون پاداش( و با احتساب سایر موارد در 
مجموع بیش از 2۶3 میلیارد و 2۰۰ میلیون تومان هزینه کرده 
است که این ارقام با رقم ادعایی سرپرست جدید باشگاه فاصله 
زیادی دارد، حتی مبلغ هزینه شده در سال 1۴۰۰ )یک سال 
قبل از قهرمانی استقلال با مجیدی( نیز فقط برای بازیکنان 
و کادر فنی )بدون پاداش( بیش از 11۰ میلیارد تومان بوده 

است. 
  تجمع 

هواداران تیم فوتبال استقلال در ادامه اعتراض های خود 
به شرایط تیم شان مجددا مقابل ساختمان این باشگاه تجمع 
کردند. روز گذشته تسنیم نوشت: هواداران تیم فوتبال 
استقلال که در چند نوبت به شرایط تیم شان اعتراض کرده 
بودند، ظهر امروز )شنبه( مقابل 
ساختمان این باشگاه تجمع 
به  اعتراض  با  آنها  کردند. 
وضعیت  تیم شان، ضمن شعار 
علیه حسین قربان زاده رئیس 
خصوصی سازی  سازمان 
خواستار رسیدگی به استقلال 

شدند. 

11ورزش سال پنجم
شماره 1599 

یکشنبه 
1402 .04 .25
27    ذی الحجه   1444/    16  جولای     2023

a r m a n m e l i . i r

دیدگـاه

گفت وگو

نبودن قرارداد نکونام تایید شد 

خطای 180 میلیاردی خطیر! 

  کوتاه 
فارس: در شرایطی که امضای قرارداد کادرفنی تیم های 
ملی به مرحله نهایی رسیده است، احسان اصولی در این مورد 
توضیحاتی ارائه کرد. سخنگوی فدراسیون فوتبال اظهار 
داشت: توافقات با تمام سرمربیان طرف فدراسیون نهایی شده 
و قراردادها تنظیم و نهایی شده است. الان در مرحله امضا است. 
برخی دوستان امضا کرده و برخی هم نکرده اند، اما چارچوب 
نهایی شده است. این یک فرآیند اداری و حقوقی است و تعداد 
قرارداد سرمربیان و مربیان تیم های ملی هم زیاد است. ابتدا 
باید امضا مربیان گرفته شود و سپس ریاست فدراسیون آنها را 
امضا کند . وی درمورد زمان قرارداد قلعه نویی، گفت: قرار است 
تا پایان جام جهانی باشد اما در پایان جام ملت ها پس از نتایج 
تیم ملی بازنگری خواهد شد. در تمام قراردادها فدراسیون این 
حق را برای خود قائل است که ارزیابی مدام و مستمری نسبت 
به عملکرد مربیان داشته باشد . قلعه نویی یک مربی بزرگی 
است اما این حق را باید نه تنها نسبت به وی بلکه تمام مربیان 
برای فدراسیون قائل باشیم. عضو هیات رئیسه فدراسیون 
درمورد آخرین وضعیت ورود VAR به ایران گفت: با شرکت 
EVS بحث را نهایی کرده بودیم اما به دلیل تحریم های ظالمانه 
علیه کشورمان اگر بیش از 12 درصد تجهیزات این شرکت 
آمریکایی باشد، مشمول تحریم و محدودیت هایی خواهد 
شد. شاید چیزی حدود 7۰ درصد از تجهیزات EVS متعلق به 
شرکت های آمریکایی است. به همین دلیل مهدی تاج از طریق 
فیفا پیگیری کرده و موضوع از این طریق در حل و فصل شدن 
است . ان شاءا... با پادرمیانی فیفا شاهد ورود VAR به کشورمان 
باشیم. محدودیت وجود دارد اما زیرساخت ها و شکل قرارداد 
از طرف فدراسیون آماده است، اما در نیم فصل اول لیگ برتر، 

این سیستم را نداریم. 

بیــن المــلل 
 طبق اعلام یک منبع موثق؛ باشگاه اینتر به تمام 
فعالیت های خود برای جذب روملو لوکاکو پایان داد. جان لوکا 
دی مارتزیو خبرنگار حوزه نقل و انتقالات شبکه اسکای 
اسپورت ایتالیا اعلام کرد که باشگاه اینتر در پی اختلافاتی 
که به تازگی با روملو لوکاکو و وکیل او پیدا کرده، به کلی از 

خرید این بازیکن انصراف داده است. 
اینتری ها از هفته ها قبل با چلسی برای قطعی کردن 
قرارداد بازیکن قرضی شان مذاکره داشتند و در نهایت با 
آنها به توافق هم رسیدند )3۰ میلیون + 5 میلیون پاداش ها( 
اما درست زمانی که باشگاه اینتر برای نهایی کردن انتقال 
بازیکن با او و وکیلش تماس گرفت، هیچ یک از آنها پاسخگو 
نبودند. این اتفاق درست زمانی رخ داد که اعلام شد؛ باشگاه 
یوونتوس به او حقوقی دوبرابر حقوق پیشنهادی اینتر وعده 
داده است. بی اعتنایی لوکاکو به تماس های مدیران اینتر به 
شدت آنها را عصبانی کرده و باعث ایجاد تنش در روابط میان 
طرفین شده تا جایی که نراتزوری عطای بازیکن بلژیکی را به 
لقای او بخشیده و به این ترتیب به پروسه خرید او پایان داده 
است. اینتر این موضوع را در پیامی رسمی به چلسی اعلام 

کرده است. 
اکنون به نظر می رسد که لوکاکو به 
سمت تورین خواهد چرخید تا دوران 
بازیگری اش را در یوونتوس ادامه 

دهد، البته این منوط به آن است 
که بانوی پیر مهاجم صرب 

خود، دوشان ولاهوویچ 
را با قیمت مدنظرش 

بفروشد. 

 ۱۴ بازیکن تیم ملی امید برای  
حضور در کافا

سرمربی تیم  ملی امید اسامی 1۴ بازیکن برای 
شرکت در تورنمنت فوتسال کافا را اعلام کرد. علی 
صانعی سرمربی تیم ملی فوتسال امید کشورمان 
اسامی 1۴ بازیکن برای حضور در در تورنمنت 
کافا را اعلام کرد.قرار است آخرین اردوی این 
تیم از روز دوشنبه 2۶ تیرماه به مدت 5 روز در 
مرکز ملی فوتبال برگزار شود.اسامی بازیکنان 
دعوت شده به شرح زیر است: امیرحسین دهقانی، 
محمد حسین بازیار، فرهاد ابراهیمی، امیر حسین 
غلامی، مجتبی پارساپور، بهروز عظیمی، بلال 
اسمعیلی، مهدی رستمی ، سوران بالکانه، مجتبی 
نعمتی، علی خلیلوند،مسعود یوسف علی اکرمی، 

سهیل حامدی
بازیکنان فوق باید روز دوشنبه 2۶ تیرماه ساعت 
1۸:۰۰  خود را در محل هتل آکادمی به کادر فنی 

معرفی کنند.
با حضور   2۰23 فوتسال کافا  رقابت های 
ازبکستان،  ایران،  تاجیکستان،  تیم های 
قرقیزستان، ترکمنستان و افغانستان از اول تا ۸ 
مردادماه به میزبانی تاجیکستان در شهر دوشنبه 

برگزار می شود.

خارج ازمستطیل سبز

پیشنهادهای پدرانه بکام به بلینگام  
هیچ بازیکن انگلیسی به اندازه دیوید بکام 
برای رئال مادرید بازی نکرده است. آیا جود 
بلینگام از رکورد بکام فراتر خواهد رفت؟ به 
گزارش آس، دیوید بکام، ستاره سابق رئال 
مادرید در مصاحبه ای با اسپورت ایلاستریتد به 
جود بلینگام، هموطنش، توصیه هایی در مورد 
چگونگی موفقیت در اسپانیا داشته است. به 
گفته مالک فعلی اینترمیامی، چند اقدام ساده 
موفقیت هافبک انگلیسی را در رئال  مادرید 
تضمین می کند: »اول، زبان اسپانیایی را یاد 
بگیر! از خودت لذت ببر! با هم تیمی هایت آشنا 
شو و خوش بگذران! این رئال مادرید است!« 
بلینگام 2۰ساله پس از امضای قرارداد با رئال  
مادرید، قهرمان 1۴ دوره لیگ قهرمانان اروپا، 
در گفت وگو با PA Media فاش کرد که در 
مدرسه اسپانیایی خوانده اما اکنون تصمیم 
گرفته که در مورد یادگیری زبان اسپانیایی 

یک برنامه تلفن همراه استفاده کند.

خبـــــر

استقلال به فرصت نیاز دارد! 

 من وضعیت نقل و انتقالات را از رسانه های ایران دنبال 
می کنم. پرسپولیس که وضعیت خوبی دارد و با مدیریت خوب 
درویش توانسته تا اینجای کار خوب عمل کند و استقلال هم 
درگیر مسائلی شد که به عقیده من آنها را عقب انداخته است 
ولی تغییرات اخیر در این باشگاه را مثبت ارزیابی می کنم 
و در ادامه این تیم هم می تواند موفق باشد. به جز استقلال 
و پرسپولیس من تراکتور و سپاهان را تیم های موفق نقل 
و انتقالات تا اینجا دیدم و البته پشت سر آنها نساجی و گل 
گهر هم عملکرد خوبی داشتند. همان طور که گفتم اتفاقات 
و تغییرات باعث عقب ماندن استقلال شد ولی در نهایت 
زوج جواد نکونام و علی خطیر را زوج موفقی برای استقلال 
می بینم. هم خطیر مدیرعامل توانمندی است و می تواند به 
استقلال کمک کند و هم نکونام یک سرمربی خوب است که 
از جنس استقلال است و استقلال را می شناسد. به نظرم این 
زوج باید چند سال فرصت داد و در نهایت می توانند استقلال 
را به جایگاه واقعی خودش برسانند و نباید عجله کرد و آنها را از 
ابتدا برای نتیجه تحت فشار قرار داد. تغییرات همیشه زمان بر 
است و طول می کشد تا به نتیجه برسد. من این موضوع را که 
بیرانوند به واسطه توانایی هایش دستمزد بالایی مطالبه می کند 
را می پذیرم و بابت این موضوع به او حق می دهم ولی رفتنش 
به استقلال اشتباه بود و نباید این اتفاق رخ می داد. در کل 
جابه جایی بازیکن میان این دو تیم اتفاق خوبی نیست و حسن 
روشن هم به عنوان یک استقلال حرف خوبی زد و به بیرانوند 
توصیه کرد به استقلال نیاید. بیرانوند در پرسپولیس رشد کرده 
و محبوب شده و مردم او را در این تیم دوست دارند. ما در جام 
ملت ها باید خیلی باهوش عمل کنیم، چراکه تیم نسبتاً خوبی 
داریم و مثل همیشه یکی از تیم های مطرح و مدعی قهرمانی 
هستیم. مربی ما و بازیکنان ما در حال حاضر می دانند چه 
انتظاری از آنها می رود و هر سنگی که در این مسیر جلوی 
پای آنها می اندازند می تواند پله ای برای ترقی مسحوب شود. 
خوب بودن یک مربی به واسطه نتایجی است که می گیرند و 
قضاوتی که در موردشان می شود بر همین اساس است. برای 
تیم ملی در جام ملت های آسیا آرزوی موفقیت دارم و عقیده 
دارم امیر قلعه نویی فاکتورهای لازم برای به موفقیت رساندن 
تیم ملی را در این مسابقات دارد و می تواند نتایج خوب و قابل 

قبولی کسب کند.

امیرحسین اصلانیان مهاجم سال های نه 
چندان دور پرسپولیس در خصوص وضعیت 

این تیم در نقل و انتقالات صحبت کرد. 
و  نقل  فصل  در  پرسپولیس  آیا   

انتقالات خوب کار کرده است؟
کلیدی  مهره های  اینجا  تا  پرسپولیس 
پارسال را حفظ کرده و یک فوروارد داخلی 
جذب کرده است. ۸5 درصد تیم بسته شده و 
اگر -2 3 بازیکن دیگر جذب شوند، شرایط بهتر 
خواهد شد. در پست های دیگر وضعیت خوب 
است، اگر بتوانند یک وینگر چپ و هافبک 

بازی ساز هم اضافه کنند که عالی می شود. 
 در مورد جذب مهاجم خوب خارجی 

چه نظری دارید؟
 آنطور که از صحبت های یحیی گل محمدی 
متوجه شدم؛ نظرش جذب یک فوروارد شش 
دانگ خارجی است که چند میلیون دلاری 
قیمت دارد. با توجه به وجود قانون سقف بودجه 
باشگاه ها، بعید می دانم بتوانند این فوروارد 
خوب را جذب کنند. اگر پرسپولیس می خواهد 
به عنوان نماینده فوتبال ایران در آسیا موفق 
باشد باید تمهیداتی صورت گیرد تا این مهره 
ارزشمند خارجی را جذب کند. قطعاً برای 
پیروزی و گرفتن 3 امتیاز هر بازی باید گل 

زد بر همین اساس باید مهاجم خوب داشت. 
 نظر شما در خصوص برگزاری اردوی 
آماده سازی پرسپولیس در ترکیه چیست؟

اگر بودجه مناسب نسبت به دلار 5۰ هزار 
تومانی تهیه شده، برگزاری اردو در ترکیه بسیار 
مفیدتر از ایران است. من خودم با پرسپولیس و 
تیم های دیگر، چند سری اردوی آماده سازی را 
در ترکیه حضور داشتم و می دانم چقدر از نظر 
کیفیت زمین تمرینی، آب و هوا و دور بودن از 

حواشی به نفع تیم است. 
 درباره قطع همکاری با دیاباته و پریرا 

چه نظری دارید؟
 2 فوروارد خارجی که راندمان بدی داشتند، 
کنار گذاشته شدند. برای خرید مهاجم خارجی 
پارسال دلار های زیادی پرداخت شد، اما انگار 
پول را دور ریختند. پریرا فقط اسمش برزیلی 
بود و نتوانست خودش را نشان بدهد. اگر 
واقعیت امر توانایی هم داشته، در ایران نتوانست 
مهارت خودش را در گلزنی نشان بدهد. یک 
بازیکن بسیار متوسط که حیف ۶۰ میلیارد 
تومانی که دور ریخته شد. مشخص نیست از 
این مقدار پول، چقدر به این بازیکن می رسد 
و چقدر هم بین دلال ها و واسطه ها تقسیم 
شده است. شیخ دیاباته را به خاطر آن سالی 
که در استقلال آقای گل شد او را خریدند. چون 
عضله سن دارد وقتی عضله پیر می شود بازیکن 
همیشه با مصدومیت، کشیدگی و پارگی 

مواجه خواهد شد.

حشمت مهاجرانی 
 کارشناس فوتبال 

اصلانیان:
پرسپولیس سال قبل 

پول دور ریخت! 

پهلوان:سپاهانهمیشهبرایقهرمانیتلاشمیکند
وینگر تیم فوتبال فولاد مبارکه سپاهان 
گفت: سپاهان را خانه خودم می دانم و 
خوشحالم که در باشگاه بزرگ حضور پیدا 
کرده  و قرارداد بستم. احسان پهلوان با اشاره 
به حضور دوباره اش در تیم سپاهان و بازگشت 
به اصفهان اظهار داشت: خیلی خوشحالم 
که دوباره به سپاهان برگشتم و من اصفهان 
و باشگاه سپاهان را خانه خودم می دانم و 
امیدوارم که امسال بازی های درخشان برای 
سپاهان انجام دهیم و در همه رقابت ها به 
موفقیت برسیم. وی با اشاره به دلایل حضورش 
در سپاهان ادامه داد: من قبلًا در اصفهان 

حضور داشتم و شرایط سپاهان را دیده بودم 
و این موضوع در انتخاب این تیم بزرگ، 
بسیار تأثیرگذار بود. سپاهان باشگاه بزرگ و 
پرافتخاری است و با فکر باز، تصمیم به حضور 
در این باشگاه پرافتخار گرفتم. وینگر جدید 
تیم سپاهان با اشاره به تجربه کار کردن با 
سرمربی پرتغالی سپاهان بیان کرد: آقای 
مورایس، مربی بادانش و با کارنامه و از مربیان 
بزرگی است که وارد ایران شده و در روزهای 
گذشته ارتباط خوبی با این مربی برقرار کرده ام 
و از شرایطم در سپاهان بسیار راضی هستم 
و امیدوارم در ادامه مسیر هم به باشگاه برای 

موفقیت کمک کنیم. وی افزود: سپاهان 
باشگاهی است که همیشه برای قهرمانی تلاش 
می کرده و طبیعتاً برای موفقیت در مسابقات 
لیگ برتر باید از ابتدای مسابقات استارت 
قدرتمندی داشته باشیم تا در تک تک بازی ها 
به موفقیت برسیم. پهلوان با اشاره به شرایط 
باشگاه سپاهان ادامه داد: این باشگاه امکانات 
قابل توجهی داشته و ورزشگاه نقش جهان و 
سایر زیرساخت ها و سخت افزار این باشگاه در 
بین باشگاه های ایران زبانزد است. هواداران 
سپاهان همواره این تیم را حمایت کرده اند 
و سپاهان همواره برای قهرمانی می جنگیده 

است. وی افزود: من همیشه سپاهان را رصد 
می کردم و زمانی که در اصفهان حضور داشتم، 
خیلی سپاهان را دوست داشتم و امیدوارم 
با کمک یکدیگر، در همه جام ها درخشان 
ظاهر شویم. این هافبک سپاهانی ها خطاب 
به هواداران طلایی پوش تیم اصفهانی گفت: 
هواداران عزیز سپاهان، من به این تیم آماده ام 
تا با تمام توان برای این باشگاه بزرگ تلاش 
کنم و امیدوارم با حمایت شما، بتوانیم این راه 
را ادامه دهیم و مطمئنم که با تلاش همدیگر، 
باشگاه و هواداران سپاهان، فصل خوبی را 

پشت سر بگذاریم. 

امیر علی اکبری مبارز کشورمان تاکید کرد که لذت 
بخش ترین کار برای او در ورزش MMA بستن حیدر کرار 

است و با عشق این کار را می کند. 
 برتری 

 امیر علی اکبری در پنجمین مبارزه خود در سازمان وان 
چمپیونشیپ صبح دیروز)شنبه - 2۴ تیرماه( موفق شد در 
مقابل داستین جوینسون فایتر کانادایی عملکرد بسیار خوبی 
داشته باشد و در کمتر از دو دقیقه حریف خود را ناک اوت کرد 
تا به سومین پیروزی متوالی خود دست یابد. علی اکبری در 
گفت وگو با تسنیم، در خصوص برتری مقابل فایتر کانادایی 
اظهار داشت: داستین جاینسون فایتر خوبی ست و 7 برد و 
یک باخت در کارنامه خود دارد و تا به حال ناک اوت نشده بود. 
جاینسون ضربات دست و پای خوبی دارد، اما با استکی این 
حریف را به خوبی آنالیز کرده بودیم. خدا را شکر در ابتدا با او 
بوکس کردم و از فرصت استفاده و در زمان مناسب به زمین 

زدمش و کار را تمام کردم. 
 احساس 

وی در خصوص احساس خود عنوان کرد: خیلی خوشحالم 
که نتیجه ۶ ماه تمرین سخت خود را گرفتم و توانستم از سد این 
فایتر قدرتمند بگذرم. در این مدت تمرینات بسیار پرفشاری 
در کمپ های خارج از کشور داشتم و با استکی نیز تمرینات 
بسیار سنگین و آنالیز خوبی داشتیم که خدا را شکر نتیجه داد. 

 امیدواری به مبارزه بعدی 
فایتر کشورمان در پاسخ به این سوال که چقدر امیدوار است 

مبارزه بعدی اش برای کمربند باشد، گفت: کار خود را در این 
مدت انجام دادم و در سه دیدار آخر نیز موفق به کسب سه 
پیروزی با ناک اوت شدم و دیگر بقیه چیزها دست خدا است. 
هر چیزی که مصلحت خدا باشد همان خواهد شد و امیدوارم 

بهترین اتفاق بیفتد. 
 دیدار انتقامی 

علی اکبری در خصوص اینکه علاقه مندان او خیلی تمایل 
دارند شاهد دیدار مجدد و انتقامی او با آناتولی مالیخین باشند، 
گفت: مالیخین من را دوست دارد، اما یک بار برده است و باید در 

مباره مجدد ببازد. او با برد من اسم دَر کرد و باید اسم و رسمی 
که دَر کرده را پس بدهد. امیدوارم مبارزه بعدی با او باشد تا 
کمربند با برتری مقابل او کسب کنم. وی در خصوص بستن 
مجدد سربند حیدر کرار بعد از برتری مقابل فایتر کانادایی 
عنوان کرد: این عهدی است که از روز اولی که این ورزش را 
شروع کردم و پا در قفس گذاشتم با امیرالمومنین)ع( داشتم. 
لذت بخش ترین کار برای من در این ورزش بستن سربند حیدر 
کرار بعد از پیروزی ها است و واقعاً با عشق این کار را انجام 
می دهم و تا روزی که در این ورزش باشم این عمل را تکرار 

خواهم کرد. 
 بازگشت استکی 

قهرمان سابق کشتی فرنگی جهان در خصوص سومین برد 
او بعد از بازگشت دوباره استکی و بی شکست ماندن این زوج 
گفت: خدا را شکر بعد از سه سال دوری از همدیگر از یک سال و 
نیم پیش همکاری خود را دوباره آغاز کردیم و نتیجه خوبی نیز 
داشته است. من و استکی به خوبی همدیگر را می شناسیم و از 
یکدیگر شناخت داریم. خدا را شکر استکی در این سال ها تجربه 
خوبی نیز کسب کرده است و دوباره به روند پیروزی بازگشتیم. 

 مردم 
علی اکبری در خصوص پیگیری مسابقاتش توسط مردم 
گفت: بعد از لطف خدا و امیرالمومنین)ع( تنها چیزی که در 
کشور دارم و به آن می نازم عشق و لطف مردم است و این انرژی 
و لطف مردم است که من را سرپا نگه داشته است. امیدوارم با 

عملکردم باعث خوشحالی مردم باشم. 

هوگو آلمیدا، مهاجم محبوب 
فوتبال پرتغال که در دوران 
بازی یکی از ستاره های نامدار 
این کشور محسوب می شد، از 
بدو حضور مورایس در اصفهان، 
یکی از چهره های جذاب اردوی 
طلایی پوشان بود و تماشای او با 
آن فیزیک منحصربه فردش در 
فوتبال ایران جالب توجه بود. 

حالا و پس از نزدیک به یک دهه 
دوری هادی عقیلی از مسابقات 
لیگ برتر و در شرایطی که او 
طی سال های اخیر بیشتر در 
آمریکا حضور داشته، با دعوت 
گل گهر  ه  باشگا مسئولان 
و همین طور سرمربی یونانی 
تیم فوتبال این باشگاه به ایران 

بازگشته است. 

روز جمعه تمرین بدنسازی 
پرسپولیس با دوندگی طولانی 
بازیکنان و با رهبری په په 
لوسادا برگزار شد. در این تمرین 
بازیکنان پیراهن های بدون 
آستین را برتن داشتند و در بین 
تصاویر منتشر شده، عضله های 
بازوی سروش حسابی توجهات 

را به خود جلب می کند. 

ت
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             بدنسازی   چهره جذاب بازگشت 
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